
Algemene vergadering 2022 
 

 
Beste eigenaars,  

Normaliter gaat de jaarlijkse vergadering door in februari. Echter is covid-19 nog niet 
helemaal weg te denken en lijkt het beter om voorzichtig te werk te gaan en de AV per 
mail te laten doorgaan. 

De wet op de mede-eigendom laat echter toe om de algemene vergadering gewoon uit 
te stellen tot het volgende jaar indien er geen bijzondere beslissingen moeten 
genomen worden. 

In overleg met de rekencommissaris werd er beslist om de algemene vergadering te 
verplaatsen naar volgend jaar daar er geen bijzondere beslissingen moeten genomen 
worden.   

1. In bijlage vindt u het verslag van de rekencommissaris alsook de geschatte  
werkingskosten voor 2022, zijnde 10.000,00 EUR op basis waarvan de 
afrekening werd gemaakt per appartement.  
 
Gelieve uw deel van de te betalen som te betalen binnen de gevraagde periode 
op de gewone rekening (…) 

2. Reservefonds: er werd eveneens beslist, conform een beslissing van de AV van 
2019, een bedrag in het reservefonds te storten zijnde 10% van het 
werkingsbudget 1.000,00 EUR in het totaal. Op basis hiervan werd de 
afrekening ook gemaakt per appartement.  
 
Gelieve uw deel van de te betalen som te betalen binnen de gevraagde periode 
op de bijzondere spaarrekening (…) 

 
Mvg,  

 

(…), in de hoedanigheid van syndicus.  

Halle, 14/02/2021   

 

+ Bijlage 

 

 


